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OBČINA ČRNOMELJ            K točki 10 
OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v marcu 2019 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:  ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Anton Brula: 
1. Iz odgovora OU, ki se nanaša na industrijsko cono Otovec, je razvidno, da občina nima 
pristojnosti za preverjanje in nadzor nad izvajanjem gradbenih del, to je v pristojnosti inšpekcij na MOP, 
je pa občina pristojna, da varuje svoje premoženje. Gre za občinsko cesto, ki poteka ob  nastajajoči 
industrijski coni. Navozi zemlje in kamenja segajo do same ceste. Zahteva, da se material ob cesti 
odstrani, saj bo potrebno cesto razširiti, urediti mulde, prostora za to pa ne bo. Bil je tudi geometer na 
terenu, vendar kmalu za njim so bili količki, ki označujejo mejo, odstranjeni. V OPPN za gospodarsko 
cono Otovec je zapisano, da se na parcelah ob lokalni cesti ohranja 15 m obcestni pas obstoječih 
gozdnih dreves, ki pa sedaj ni več.  
 
ODGOVOR: 
Na občinski upravi smo dali pozitivno mnenje na Občinski podrobni prostorski načrt za GC Otovec, 
posegi ob lokalni cesti LC 054 151 Stražnji Vrh – Naklo – Otovec – Lokve po tem prostorskem aktu niso 
bili predvideni, razen ureditve dveh novih priključkov (na vzhodnem delu za lokacijo čistilne naprave in 
nad Talčjim Vrhom za zahodni del gospodarske cone. V odloku o OPPN je navedena možnost 
rekonstrukcije in širitve lokalne ceste. Kasnejših soglasij za posege v varovalni pas lokalne ceste na tem 
območju nismo izdali. Ker zaradi varovanja javnega interesa za rekonstrukcijo in širitev lokalne ceste, 
soglasja na podlagi 27. člena Odloka o občinskih cestah v občini Črnomelj (Uradni list RS, št. 67/2012) za 
izveden poseg v cestni svet ne moremo izdati, smo zadevo predali v reševanje pristojni Medobčinski 
inšpekciji in redarstvu Bele krajine.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Stanovanjska problematika v mestu Črnomelj: Že 32 let v Črnomlju ni bil zgrajen večstanovanjski 
blok. Mladim v Črnomlju ne moremo ničesar ponuditi, saj ni stanovanj, ni služb, zato odhajajo drugam. 
Predlaga, da se na tem področju nekaj naredi.  
3. Varovana stanovanja v Črnomlju: Imamo vse več starejših ljudi. Velika večina domov za starejše 
ima ob domu tudi varovana stanovanja. Tudi v Črnomlju bi lahko v sklopu doma za starejše občane 
zgradili varovana stanovanja, stanovanja za trg in socialna stanovanja. Podatek ima, da je Slovenj 
Gradec dobil 100 % financiranje EU za gradnjo 50 socialnih stanovanj. Predlaga, da se nekoga iz 
občinske uprave zadolži, da nekaj naredi na tem področju (priprava projekta, pridobitev zemljišča, 
sodelovanje oz. sofinanciranje z DSO Črnomelj, pridobitev EU sredstev, itd.). 
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj v proračunu nima zagotovljenih lastnih finančnih sredstev, na podlagi katerih bi lahko 
samostojno gradila neprofitna stanovanja. Da se v mestu Črnomelj ne gradi, ne drži, saj so razni 
investitorji gradili nove večstanovanjske objekte. V zadnjih 10-tih letih so bili zgrajeni naslednji: 
Zadružna cesta 10D (leta 2008), Delavska pot 5 (leta 2010), Delavska pot 7 (leta 2015). Občina Črnomelj 
tudi aktivno sodeluje z zainteresiranim investitorjem, ki namerava zgraditi večstanovanjski objekt na 
območju ZN Čardak, tako je v letu 2018 na svoji 28. seji Občinski svet Občine Črnomelj tudi sprejel 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Zazidalnega načrta Čardak v Črnomlju, ravno zaradi pospešitve 
priprav na gradnjo. 
Glede gradnje oskrbovanih stanovanj so v preteklosti potekali pogovori. Zainteresirani investitor je v 
letu 2018 izdelal idejno rešitev za gradnjo oskrbovanih stanovanj v Črnomlju. (Varovana stanovanja: gre 
za sopomenko oskrbovanim stanovanjem, ki se uradno ne uporablja več.) 
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Preverili smo navedbe glede gradnje bloka v Slovenj Gradcu. Mestna občina Slovenj Gradec namerava 
zgraditi blok neprofitnih stanovanj Polje. Izgradnjo bloka neprofitnih stanovanj bo, poleg Mestne občine 
Slovenj Gradec, sofinancirala Republika Slovenija in Evropska unija iz Evropskega sklada za regionalni 
razvoj. Gre za sofinanciranje preko mehanizma Celostnih teritorialnih naložb (CTN), ki ga lahko izvajajo 
le mestne občine v Republiki Sloveniji.  
 
Odgovor pripravili: Željka Karin Biličič, OU in Tamara Potočar, v.d. direktorice OU. 
 
Leopold Perko: 
1. Glede sanacije brvi čez Podturnščico med naseljema Podlog in Golek je potrebno doreči v 
kakšno izvedbo sanacije mostu se bo šlo. Predlaga betonski most.   
 
ODGOVOR: 
Kot smo že obrazložili, občina lahko prevzame stroške sofinanciranja obnove brvi čez potok 
Podturnščica med Golekom in Podlogom.  Od krajanov oz. KS Dragatuš pričakujemo, da pripravi vse 
potrebno do dogovora o sofinanciranju. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Že nekaj let v Črnomlju ne uraduje Zavod za pokojninsko in invalidsko zavarovanje Slovenije, 
zato predlaga, da se na pristojne poda pobuda o uradovanju pisarne v Črnomlju vsaj enkrat tedensko.  
 
ODGOVOR: 
Poslan je bil dopis na ZPIZ. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, v.d. direktorice OU. 
 
Vesna Fabjan:   
1. V preteklem letu, in še posebej v preteklem mesecu, je v Črnomlju zaslediti neprimerno 
»obglavljanje« dreves na javnih površinah. Glede na odzive občanov, pobude nekaterih naj problem 
izpostavim na občinski seji in glede na lastno poznavanje problematike sprašujem ali je izvajalec del 
strokovno usposobljen za tovrstno delo, saj je tovrstno obrezovanje neprimerno. Državnega zakona, ki 
bi predpisoval načine vzdrževanja (nezavarovanih) dreves sicer ni, imajo pa nekatere občine (npr. 
Maribor) pravilnik o obrezovanju. Tudi nisem zasledila občinskega odloka, ki bi določal kako reagirati ob 
poškodovanju javne lastnine. Kako lahko občina upraviči neprimeren način obrezovanja dreves in kako 
namerava popraviti škodo? O podobnih primerih v občinah sem se bolj pozanimala in se pogovarjala s  
strokovnjakinjo v podjetju TISA (podjetje za vzdrževalna dela v Ljubljani). Potrdili so moje vedenje, da je 
tovrstno obglavljanje dreves na steber sicer praksa v več občinah, kot tudi negativni odzivi občanov. So 
posledica nestrokovnosti izvajalca. Razlaga: Drevesu ne smemo odvzeti več kot 10% - max. 20% listnih 
površin, sicer bo kljub navidezni kratkotrajni obnovi zaradi poškodb propadlo (deblo gnije, korenine 
propadajo in se prehitro starajo, napadejo škodljivci, nastajajo votline/drevo postane nevarno in ga je v 
kratkem potrebno posekati, šopi izraslih vej, ki se bodo pozneje pri rasti izrinjali, se bodo čez nekaj let 
množično lomili). Aboristika namreč pravi, da če drevo obrezuješ, moraš to početi redno, tj. na tri, pet, 
največ deset let, da povzročiš majhne rane, ki jih drevo lahko hitro in brez težav zapre. V primeru mesta, 
kot je Črnomelj, ki ima že tako malo zelenih površin v središču, je dragoceno vsako drevo. Pri 
upoštevanju želja ljudi je najprej potrebno upoštevati stroko. Izbrano drevo ne potrebuje brutalnih 
posegov, potrebna pa sta usmerjanje v mladosti in vzdrževalna rez. Glavni problem še vedno vidim pri 
naročnikih, ki želijo imeti čim manj stroškov. Zagotovo je strokovno obrezovanje veliko zamudnejše kot 
pa mesarjenje, pri katerem drevesu odbiješ tri četrtine krošnje. Če hočete živeti v puščavah, v katerih so 
okrog stanovanjskih blokov, šol in mestnih ustanov le tlakovane in asfaltirane površine, izvolite, ampak 
lepo in prijetno vam ne bo. »Drevesa v mestih ustvarjajo človeku prijazno okolje. Ne gre samo za to, da 
je urejena okolica estetska, da imajo drevesa v ustvarjanju naselij oblikovno funkcijo, temveč nam 
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predvsem poleti dajejo senco, vlažijo zrak, znižujejo temperaturo – to so vse funkcije, zaradi katerih je 
bivanje z njimi prijetnejše.« (https://www.deloindom.si/drevje-grmicevje/mestna-drevesa). Predlagam, 
da se neprimerna sečnja preneha in da se glede obnove dreves izvajalec posvetuje s pristojnimi 
organizacijami (npr. TISA). Predlagam tudi, da se v celoti odstranjena drevesa nadomestijo z novimi, 
okolju primernimi vrstami dreves. Pričakujem pisni odgovor. 
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj je pridobila odgovor JP Komunale, ki meni, da ima za obrezovanje drevja primeren 
kader. Na nastalo situacijo je bila opozorjena, da obrezovanje ni bilo izvedeno strokovno, to je tudi 
potrdil strokovnjak iz Botaničnega vrta. JP Komunala namerava posebej za obrezovanje dreves 
usposobiti svojega zaposlenega. 
Nastala situacija je tudi vznemirila občane, zato se je formirala lokalna iniciativa za ozelenitev mesta s 
katero je Občina Črnomelj že imela operativni sestanek in tudi aktivno sodeluje. V preteklih letih so bile 
za mesto Črnomelj za potrebe prostorskega načrtovanja izdelane strokovne podlage za zeleni sistem 
mesta. To je tudi ena izmed osnov za odločanje o izvedbi aktivnosti. Na operativnem sestanku s 
predstavniki skupine Urbano zelenje mesta Črnomelj (UZM) in Občine Črnomelj smo načelno zastavili 
lokacije na katerih je možna takojšnja izvedba zasaditve ali drugačne ozelenitve. Skupina UZM je tudi 
sama pripravila predloge, pripravlja pa se tudi akcijski plan, saj bodo v petek 12. aprila 2019 skupaj z 
gasilci, ribiči in ostalimi društvi izvedli splošno akcijo ter ozelenili nekatere lokacije. UZM želi v akcijo 
pritegniti tudi šolarje, mlade, upokojence, vse generacije. Poziv za ozelenitev pošiljajo tudi privatnim 
lastnikom zelenih površin ob vpadnicah v mesto, predvsem ob Kolodvorski in Zadružni cesti. Na tem 
mestu vabimo vse člane Občinskega sveta, da se akciji pridružijo. Sicer se predlaga ozelenitev ali 
sanacija naslednjih lokacij: sotočje Lahinje in Dobličice, pri športni dvorani Srednje šole Črnomelj, pri 
stari lekarni, pri kulturnem domu, ob Jurjevanjski dragi, nasproti gasilskega doma, ob parkirišču na 
Zadružni cesti 33, ob parkirišču na Kolodvorski cesti nasproti Roga, pred ŠO Mirana Jarca, vpadnica v 
mesto pri Semiški cesti ter preurejena površina v novem križišču pri DM. 
 
Odgovor pripravili: Srečko Janjoš, Vinko Kunič in Marija Prašin Kolbezen, OU. 
 
Zoran Špec:  
Pojasnilo: Pri pripravi odgovorov smo upoštevali tri vprašanja. Na podlagi 18. člena Poslovnika 
Občinskega sveta občine Črnomelj ima član sveta pravico na eni seji postaviti največ tri vprašanja 
oziroma pobude. 
 
1.  Poleti smo krajani, ki smo bili prizadeti v neurju s točo, na občino podali vloge za pomoč ob 
naravni nesreči. Vloge naj bi bile posledično posredovane državi. Kaj se dogaja s tem in kakšen je 
odgovor države? Krajan mi je povedal, da je od veteranov prejel dopis, v katerem je napisano naj poda 
vlogo za pomoč pri škodi, na podlagi ugotovitve komisije, ki naj bi bila na terenu pri oškodovanih. 
Kakšna je to komisija in v katerih krajih je bila prisotna? 
 
ODGOVOR: 
Uprava Republike Slovenije za zaščito in reševanje (URSZR) je dne 12. 6. 2018 sprejela sklep, s katerim je 
pozvala občinske komisije za ocenjevanje škode po naravnih nesrečah v občinah, ki jih je prizadelo 
neurje s točo in poplavami 8. 6. 2018, da pričnejo z ocenjevanjem škode po naravni nesreči. Občina 
Črnomelj je na osnovi tega sklepa pozvala občane, ki so utrpeli škodo po neurju s točo, da na Občini 
Črnomelj oddajo izpolnjene vloge za oceno škode po naravni nesreči. Vloge so občani na Občini 
Črnomelj lahko oddali do 17. 7. 2018. Zbrani podatki o nastali škodi so bili, po pregledu podanih vlog in 
dejanskega stanja na terenu s strani občinske komisije za ocenjevanje škode, posredovani URSZR. 
Končno oceno škode je na osnovi poslanih podatkov 3. 9. 2018 verificirala Državna komisija za 
ocenjevanje škode po naravnih in drugih nesrečah. O končni oceni škode se je vlada RS seznanila 8. 11. 
2018. Po seznanitvi vlade RS s končno oceno škode, je bila Občina Črnomelj 20. 11. 2018 s strani URSZR 
pozvana, da preda vse prejete vloge za oceno škode na pristojno izpostavo URSZR v Novo mesto. Vloge 

https://www.deloindom.si/drevje-grmicevje/mestna-drevesa
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so bile na pristojno izpostavo URSZR Novo mesto predane 30. 11. 2018, katere je potrdila še regijska 
komisija za ocenjevanje škode.  Trenutno se vloge za oceno škode nahajajo na Ministrstvu za okolje in 
prostor, kateremu je s sklepom vlade RS naloženo, da izdela Program sanacije neposredne škode v 
skladu z določbami Zakona o odpravi posledic naravnih nesreč. Ko bo na Ministrstvu za okolje in prostor 
izdelan Program sanacije neposredne škode po neurju s poplavami in točo 8. junija 2018, bo le-ta 
posredovan Vladi RS v sprejem. 
Na podlagi 97a. člena Zakona o varstvu pred naravnimi in drugimi nesrečami, škodo ob naravni ali drugi 
nesreči po predpisani metodologiji na območju lokalnih skupnosti ocenjujejo tudi komisije, ki jih 
imenujejo župani izmed strokovnjakov po posameznih področjih. V primeru ocenjevanja škode po 
neurju s točo 8. 6. 2018, so le-to opravili strokovnjaki gradbene stroke, kateri so bili v komisijo 
imenovani s sklepom št. 844-1/2015 z dne 29. 10. 2015 in sklepom št. 844-1/2015-14 z dne 15. 6. 2018. 
Člani komisije so bili na terenu od 15. 6. 2018 do 16. 7. 2018 in so opravili pregled vseh prejetih vlog. 
 
Odgovor pripravil: Jože Weiss, OU. 
 
2. Kako nam država stoji ob strani pri financiranju stroškov, ki jih povzročajo migranti (smeti, umrli, 
intervencije, …)? 
 
ODGOVOR: 
Občina je v oktobru 2018 na Vlado RS in na MOP, MNZ, MGRT, MZ, MF in MJU - Služba za lokalno 
samoupravo naslovila poziv glede pokrivanja stroškov nastalih oz. povzročenih s strani migrantov (v 
prilogi št. 1). Odziv je podalo le MZ, odgovor je v prilogi št. 1. Nato smo 11.2.2019 ponovno naslovili 
poziv na MNZ in MOP (v prilogi št. 2), v katerem pristojne pozivamo k plačilu stroškov čiščenja okolja 
(odvoz smeti, ipd.) oz. čiščenja odpadkov, ki jih za seboj puščajo migranti in na katere občina Črnomelj 
nima nobenega vpliva. Odgovor je bil podan s strani MNZ (v prilogi št. 2). 
Glede stroškov pokopov, pa smo 21.11.2018 prejeli dopis s strani MZ (v prilogi št. 3). Ministrstvo za 
zdravje je na stališču, da strošek pokopa migrantov ni strošek občine ter da naj se v primeru pokopa 
migranta obrnemo na ministrstvo za zdravje, ki bo pristojnim službam povrnilo strošek pokopa.   
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, v.d. direktorice OU. 
 
3. Predlaga, da se na cesti Zilje – Preloka zarišejo talne označbe za avtobusna postajališča.  
 
ODGOVOR: 
Za ureditev BUS postajališč na regionalni cesti RT-919/1466 Žuniči – Vinica od Balkovcev (Grduni in 
Dejani) do Zilj (odcep za Majišče) smo pred dvema letoma opravili  komisijski ogled za vzpostavitev 
avtobusnih postajališč na vozišču te ceste. Za izvedbo je potrebno izdelati izvedbene načrte za izvedbo, 
za kar pa v proračunu nismo imeli zagotovljenih sredstev, kar velja tudi za predlog proračuna občine za 
leto 2019. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Maja Kocjan: 
1. Predlaga, da tudi Občinski svet občine Črnomelj, po vzoru Občinskega sveta občine Ilirska 
Bistrica, sprejme sklep, da stroške, ki jih ima občina oz. JP Komunala s čiščenjem, pobiranjem smeti za 
migranti, krije vlada RS. 
 
ODGOVOR: 
Pojasnilo glede stroškov nastalih zaradi nezakonitih prehodov državne meje je podano v odgovoru na 
svetniško vprašanje Zorana Špeca. Poziv s predlagano vsebino sklepa je bil že posredovan na vlado. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, v.d. direktorice OU. 
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Mojca Čemas Stjepanovič:  
1. Naj se poskuša urediti vsaj krožišče, ki naj bi bilo v »pristojnosti« Livarja. 
 
ODGOVOR: 
Družba Livar postavlja novo vodstvo, zato je potrebno počakati na končno sestavo ter usmeritev 
aktivnosti, ki bodo določila ali in kdaj se bo projekt ureditve krožišča izvedel.  
 
Odgovor pripravila: Marija Prašin Kolbezen, OU. 
 
2. Potrebno je sanirati pokrove na cesti Vinica – Črnomelj (pri avtohiši Vrtin in Ulici Staneta 
Rozmana). 
 
ODGOVOR: 
V levem voznem pasu regionalne ceste R1-218/1213 Črnomelj – Kanižarica se nahaja pokrov jaška 
meteorne kanalizacije pri AH Renault Vrtin ter pokrov jaška vodovoda tik pred naseljem Kanižarica. Oba 
pokrova sta bila že sanirana, ker sta povzročala hrup ob prehodih vozil. Na ponovno potrebo po 
popravilu smo obvestili vzdrževalca meteorne kanalizacije ceste (CGP d.d.) in vodovoda (JP Komunala 
Črnomelj).  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
3. Naj se sanira jaške in pločnik Črnomelj – Kanižarica. 
 
ODGOVOR: 
V predlogu proračuna občine za leto 2019 nismo zagotovili sredstev za obnovo pločnika med Črnomljem 
in Kanižarico. Na nekaterih delih med priključkoma na obvoznico bo sočasno poleg obnove pločnika in 
robnika potrebna tudi obnova vsaj ½ širine ceste. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Renata Butala:   
1. Preko projekta Curs Colapis so bila urejena vstopno-izstopna mesta. Zanima me urejanje le-teh 
(neustrezna igrala)? Ali je predvidena ureditev pri vstopno-izstopnem mestu Gorenji Radenci, kjer še 
vedno teče kanalizacija v Kolpo? Poleg tega je  vstopno-izstopno mesto v Vukovcih ograjeno z žico in 
vrati, ki so zaklenjena, tako, da policija, vojska in ostali ne morejo uporabljati dostopa do Kolpe po 
vrisanih poteh,ampak uporabljajo služnostne poti in njive. Opozarjajo, da nimajo urejenega dostopa, da 
bi se bilo možno obrniti pri zaprtih vratih. 
 
ODGOVOR: 
Občina bo tudi v letošnjem letu, kjer bomo prejeli sprejemljivo ponudbo za nosilca vzdrževalni del, z 
izbranim izvajalcem uredila vstopno izstopna mesta vključno z ureditvijo opreme postavljene na 
posameznih lokacijah. Na vseh lokacijah vstopno izstopnih mest, kjer so postavljena igrala, so lastniki 
zemljišč tudi nosilci turistične dejavnosti. Kot vsako leto bomo tudi letos preverili ali so nosilci turistične 
dejavnosti pripravljeni podati sprejemljivo ponudbo za vzdrževalna dela in poskrbeti za ustrezno 
vzdrževanje ureditev in opreme na posamezni lokaciji.  V preteklih letih, glede na proračunske 
možnosti, nismo uspeli pridobiti sprejemljive ponudbe za vzdrževanje vseh  lokacij in s tem tudi ne za 
vzdrževanje igral na teh lokacijah.  Zato smo v letošnjem v predlogu proračuna namenili nekoliko več 
sredstev za vzdrževanje le teh z namenom, da vso poškodovano opremo prenovimo s predhodno 
izbranim zunanjim izvajalcem. Da pa bo s tem dosežen trajni učinek, bomo z vsemi lastnikih zemljišč, ki 
so hkrati nosilci turistične dejavnosti, preverili možnosti nadaljnjega upravljanja z opremo. Letos poteče 
petletno obdobje po končanem projektu CURS COLAPIS, ko se občina lahko, glede na predhodno 
dosežen ustrezne dogovor z lastniki zemljišč, odloči tudi za prenos lastništva posamezne opreme. Pri 
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ureditvah pri vstopno izstopnem mestu Gorenji Radenci je še vedno nerešen problem urejanja 
dostopne poti, saj je prenova smiselna le po predhodni ureditvi ustrezne kanalizacije v vasi Gorenji 
Radenci. Projekt ureditve kanalizacije je v fazi idejne zasnove. Vstopno izstopno mesto Vukovci je glede 
na ureditev in možno rabo lokacije uvrščeno kot postajališče, kar pomeni, da na tej lokaciji ni predviden 
vstop ali izstop s čolni in tudi dostopi z avtomobili za te namene niso predvideni. Tovrstna raba ni 
sprejemljiva tudi zaradi ozke poljske nekategorizirane dostopne poti.   
 
2. Mejni prehod Sodevci. Most Sodevci – Blaževci je potreben sanacije. Ali se mogoče ve kdaj so 
predvidena kakšna dela na njem? Tudi cesta od mejnega prehoda do vasi Kot je potrebna temeljite 
prenove. 
 
ODGOVOR: 
»Partizanski most« na reki Kolpi med Sodevci in Blaževci (Hrvaška) je bil obnovljen leta 2002 in sicer po 
tem, ko je bil most zaradi dotrajanosti nekaj časa zaprt. Omejitev skupne mase vozil na obnovljenem 
mostu je bila 15 t, z novo uredbo o določitvi mejnih prehodov v RS letu 2015 je znižana na 3,5 t (za vse 
maloobmejne prehode, tudi za MP Žuniči). Na DRSI smo zaprosili za podatek o stanju mostu. 
Na našo pobudo se pripravlja obnova regionalne ceste R3-659 od Kota ob Kolpi do MP Sodevci, ker je v 
zelo slabem stanju in jo reka Kolpa večkrat preplavi. Tako kot v Deskovi vasi, bo tudi tu potrebna 
sočasna obnova vodovoda. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
3. Kdaj se bo pristopilo k ureditvi ponikovalnice na Kovači vasi? Meteorna voda iz cele vasi se steka 
v hlev lastnice, na naslovu Kovača vas 7.  Že leta 2015 sem na občino poslala slikovno gradivo in prosila, 
da se gre na teren in skliče krajane, da se poišče ena skupna rešitev, pa od tega ni bilo nič.  
 
ODGOVOR: 
Glede ureditve odvodnjavanja v Kovači vasi smo KS Stari trg ob Kolpi že povprašali, ali lahko dogovori 
podpis služnostne pogodbe z lastnico zemljišča za ureditev ponikovalnice. S tem se lastnica ne strinja, 
ker se vsa voda iz vasi steka na njeno zemljišče in posledično v gospodarski objekt. V kolikor bi imeli 
urejeno služnost za ureditev ponikovalnice, se bi ureditev odvodnjavanja lahko uredila v letošnjem letu. 
Sklic krajanov za ureditev odvodnjavanja na javni poti, ki smo jo dali v vzdrževanje KS, lahko opravi tudi 
KS sama, strokovno pomoč bomo zagotovili na občinski upravi. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Jaka Birkelbach: 
1. Javna razsvetljava na parkirišču pri pokopališču v Vojni vasi ne deluje, krajani predlagajo, da se v 
zimskem času prižgejo luči že ob četrti oz. peti uri, ko je že temno. 
 
ODGOVOR: 
Odgovor JP Komunala Črnomelj d.o.o. je razviden iz priloge št. 4. 
 
2. Na parkirišču pri pokopališču Vojna vas naj se ob zabojniku za sveče dodatno postavi še zabojnik 
za preostanek odpadkov. 
  
ODGOVOR: 
Išče se primerna rešitev za postavitev zabojnika za preostanek odpadkov na pokopališču v Vojni vasi. Le-
ta bo lahko izvedena po sprejemu proračuna 2019. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
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Marko Mravinec:  
1. Predlaga, da se v kanalizacijske pokrove vlije grb občine in se jih uporabi pri rekonstrukciji 
kanalizacij in vodovodov.  
 
ODGOVOR: 
Na vseh naših investicijah v kanalizacije in vodovode v mestu Črnomelj predpisujemo vgradnjo 
pokrovov, ki imajo grb občine. Tako so takšni pokrovi vgrajeni nazadnje v Kidričevi ulici, predpisani so 
tudi za kanalizacijo v Ul. Lojzeta Fabjana in Ul. Mirana Jarca. Podobno je dogovorjeno z JP Komunala 
Črnomelj, da se ob rekonstrukcijah kanalizacij vgradi pokrove z grbom občine. 
 
Dubravko Čengija: 
1. Na pristojne Finančne uprave RS se naj poda pobuda o vsakodnevnem uradovanju pisarne v 
Črnomlju.  
 
ODGOVOR: 
Poslan je bil dopis na FURS. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, v.d. direktorice OU. 
 
Matjaž Barič: 
1. Kdo je lastnik zemljišča, na katerem je parkirišče (med kulturnim domom in pošto)? ZIK ima 
namreč na omenjenem parkirišču rezervirana parkirna mesta?  
 
ODGOVOR: 
Par.št. 197 k.o. Črnomelj je last Republike Slovenije, na podlagi pogodbe z Ministrstvom za kulturo pa 
ima parcelo v upravljanju in uporabi Zavod za izobraževanje in kulturo Črnomelj.  
 
Odgovor pripravila: Slavica Novak Janžekovič, OU. 


















